
Beste inwoner 

Volgend jaar is het aan u als inwoner  
van Hooglede-Gits om naar de stembus  
te trekken. U mag dat doen, maar moet 
niet. U heeft de keuze. Voor de gemeente- 
raadsverkiezingen beslist u zelf of u gaat 
stemmen. En toch raad ik u sterk aan om 
uw stemrecht te gebruiken. Zo beslist 
u mee over het reilen en zeilen in onze 
mooie gemeente. Laat uw keuze afhangen 
van wat de huidige meerderheid (cd&v 
en Allen 8830) voor u betekent. Gaat u 
niet akkoord met wat beslist wordt? Dan 
bieden wij u een mooi alternatief. Verder 
in dit blad leest u welke beslissingen de 
meerderheid al dan niet nam. Hielden ze 
woord?

Het is nog meer dan een jaar voordat we 
naar de stembus trekken. Nog meer dan 
een jaar dus om uw ogen en oren goed 
open te houden om een duidelijke stem te 
kunnen geven.

Speelplein Zoeber
Eindelijk nieuwe jeugdlokalen!
De meerderheid (cd&v en Allen 8830) verwacht dat de nieuwe jeugdlokalen dit  
jaar eindelijk afgewerkt worden. Dat was eigenlijk voorzien voor september 2018. 
Pas vijf jaar na datum gaan de jeugdverenigingen hun intrek kunnen nemen  
in de nieuwe lokalen.

Al jaren wees Kristof Pillaert op de plichten van de gemeente om het project tot een 
goed einde te brengen. Een gemis aan daadkracht, opvolging en planning waren een 
nefaste cocktail en leidden tot vertraging. De leidsters en leiders die indertijd mochten 
meedenken over de plannen voor hun lokaal zijn ondertussen niet meer actief in  
de jeugdvereniging. Kristof Pillaert: “Ondanks de vertraging kunnen we opgelucht 
ademhalen. We zijn blij dat de lokalen er komen. We wensen onze jeugd een stek toe, 
waar ze zich goed voelen en waar ze zich kunnen uitleven.”

Theo Francken komt naar Hooglede 
Woensdag 20 september 2023
Om 20 uur
In de Gulden Zonne

Als Kamerlid en voormalig staatssecretaris 
voor Asiel en Migratie is hij al jaar en dag  
een van de leidende politieke stemmen in  
het huidige politieke landschap. Het is een 
unieke gelegenheid om hem aan het werk 
te zien! Mis deze avond boordevol politieke 
actualiteit niet! Iedereen welkom!

Kristof Pillaert
Voorzitter

Zoals elk jaar bedanken wij elke inwoner van Hooglede en  
Gits die op 11 juli de Vlaamse vlag uithangt. Doe mee en  
kleur onze straten geel en zwart tijdens de Vlaamse feestdag!

Hang de Vlaamse Leeuw 
uit op 11 juli

Hooglede-Gits
www.n-va.be/hoogledehooglede@n-va.be N-VA Hooglede-Gits
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Maak aankondigingsborden voor onze verenigingen weer gratis 
De gemeentelijke aankondigingsborden zijn de laatste maanden bijna uitsluitend gevuld met informatie uit de gemeente zelf. 
Hoe dat komt? Omdat u per plakkaat momenteel dertig euro moet betalen. “Wij vroegen tijdens de gemeenteraad om die kost  
te herbekijken en de optie opnieuw gratis te maken voor de verenigingen”, geeft raadslid Tomas De Meyer mee. 

U kent ze wel, de borden die langs de hoofdstraten bij het binnenrijden van onze gemeente en op de marktpleinen de belangrijkste 
activiteiten van verenigingen aankondigen. Een initiatief dat gemeenteraadslid Tomas De Meyer een vijftiental jaar geleden  
verwezenlijkte, toen hij nog een schepenfunctie vervulde in vorige legislaturen.

“Wij merkten echter dat er de laatste maanden bijna uitsluitend gemeentelijke aankondigingen ingeschoven worden. Daarom  
onderzochten we waarom verenigingen bijna geen gebruik meer maken van de borden”, geeft hij mee. “De oorzaak? Per plakkaat  
en per activiteit moet de vereniging momenteel dertig euro betalen. Als u een viertal borden wil plaatsen, dan kost u dat als  
vereniging al snel 120 euro extra. 

Die moet u als vereniging dan natuurlijk weer zien te recupereren met uw activiteit. N-VA Hooglede-Gits  
vindt dat niet kunnen in tijden waarin het verenigingsleven – een sociaal bindend weefsel binnen onze  
gemeenschap – onder druk staat. Het gemeentebestuur moet de verenigingen steunen in de plaats van  
ze extra te belasten!” Hij kaartte het punt ook al aan tijdens de gemeenteraad begin dit jaar. 

Wordt hopelijk vervolgd…

Sint-Jozef De Geite verdient betere opvolging

De invalswegen naar het centrum van Gits en Staden zijn afgesloten 
voor wie vanuit De Geite komt. Ook vanuit het centrum van Hooglede 
moet men een omleiding volgen door de werken in de Hogestraat. 
Werd de timing van die werken met elkaar afgestemd of liet men het 
lot beslissen? Hoe dan ook betekent dat voor de inwoners heel wat 
kilometers extra. Jong N-VA, onder leiding van voorzitster Célestine 
Despierre, kaartte de vele omleidingen aan via sociale media.

Door een blusoperatie in de Delaeystraat ongeveer vijftien jaar  
geleden, is er mogelijk PFAS in de nabije omgeving. De gemeente 
werd daarover eind december ingelicht, maar gaf pas drie maanden 
later de communicatie over voorzorgsmaatregelen door aan de  
nabijgelegen inwoners. Een beetje laat, vindt u niet?

De werken in Staden zorgden voor het tijdelijk wegvallen van 
buslijn 40 van Torhout naar De Geite. Wie van school of werk 
moest terugkeren, bleef in de kou staan. Na meldingen van 
inwoners voerde ook gemeenteraadslid Tomas De Meyer de 
druk op, waarna een oplossing werd gevonden.

De verlichting viel even uit in De 
Geite. Zo zaten de Kortemarkstraat, 
Amersveldestraat, Hardenburg en 
Roibaardstraat tijdelijk in het donker. 
Raadslid Tomas De Meyer volgde 
de situatie op, waarna Fluvius de 
mankementen oploste.

Tal van omleidingen en een gebrekkige communicatie zorgen al enkele maanden voor hinder  
in Sint-Jozef De Geite. Wij houden de vinger aan de pols en volgen het vanuit de oppositie op.

Célestine Despierre  
Tomas De Meyer
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Tomas De Meyer
Gemeenteraadslid

hooglede@n-va.be



Het is mooi om in verkiezingstijd inspraak te beloven. Maar wat als men daarmee achteraf geen rekening houdt? Een eigen  
mening uiten of inspraak hebben in het beleid van onze gemeente is een hele opgave.

HOEZO?

Humor over het beleid
Een Facebookpagina voor en door inwoners van Gits liet zich 
humoristisch uit over het gemeentebeleid in de dorpskern.  
En dat op 1 april.

N-VA Hooglede-Gits: Dat moet zeker kunnen als u er rotsvast van 
overtuigd bent dat uw visie de juiste is. En als u ervan overtuigd 
bent dat die door alle inwoners gedragen wordt.

Gemeentebestuur: De grap werd verwijderd van sociale media. 
Vreest men dat het standpunt toch niet gedragen wordt?

Inspraak in het eenrichtingsverkeer en de werken in Gits
N-VA Hooglede-Gits: Wij vragen ons af of de situatie voor  
inwoners zal verbeteren. Wat is de basis voor die beslissing? 
Tot vervelens toe klopten we op die nagel. En hoe zit het nu  
met de inspraak in het dossier? Ook dat blijft onduidelijk. We 
legden zelfs het voorstel van een referendum op tafel: zo konden 
voor- en tegenstanders elk hun duidelijke visie uiteenzetten.

Gemeentebestuur: Het schepencollege weigert in te gaan op de 
vraag. Er komt geen referendum en ook geen duidelijkheid.

Vrijuit uw mening verkondigen over onze gemeente
N-VA Hooglede-Gits: U kan en mag een andere mening hebben 
over bepaalde beslissingen. Iedereen mag die mening ook vrijuit 
uiten. Dat hoort bij politiek.

Gemeentebestuur: Personen uit het schepencollege bestoken 
mensen die er een andere mening op nahouden en dringen er 
steevast op aan om die mening weg te houden van sociale media. 
Tegen sommigen werd zelfs een rechtszaak opgestart.

Budget Games
Budget Games bieden inwoners de kans om over enkele  
concrete voorstellen na te denken en te discussiëren. En ze  
zijn opgenomen in het meerjarenplan.

N-VA Hooglede-Gits: Dat is geen voorstel van de N-VA, maar  
we zijn wel benieuwd naar de uitkomst ervan. Het is een kans  
om als inwoner een concreet voorstel te doen aan het gemeente-
bestuur. Bovendien is het budget voorzien in de begroting.

Gemeentebestuur: De meerderheidspartijen hadden Budget 
Games in hun verkiezingsprogramma gezet en hebben die zelf 
gewoon geschrapt.

Succesvolle opstart Jong N-VA in Hooglede-Gits
In maart werd Jong N-VA Rodenbach opgericht  
met Célestine Despierre uit De Geite als voorzitster. 
Ze komt aan het hoofd te staan van de jongeren 
uit Hooglede, Roeselare, Ledegem en Staden. Voor 
Hooglede zijn ook Roeland Houttekiet (secretaris) 
en Amélie Despierre (bestuurslid) opgenomen.

Op 14 april vond de ‘babyborrel’ plaats: een Jong 
N-VA-café met een gratis vat Rodenbach en pils. 
Met tal van aanwezigen en enkele nieuwe gezichten 
was het een succesvolle avond. Interesse? Stuur een 
mailtje naar celestine.despierre@n-va.be.

Inspraak voor inwoners

www.n-va.be/hooglede



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de 
doelstelling van 80  procent werk-
zaamheidsgraad te bereiken. Maar 
de federale regering-De Croo neemt 
niet één activerende maatregel.  

Vlaams minister-president 
Jan Jambon

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


